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课程基本信息

	学科
	高中英语
	年级
	高三
	学期
	秋季

	课题
	Unit 4 Learning About Language (2): Structures

	教科书
	书  名：普通高中教科书英语选择性必修第四册
出版社：人民教育出版社         

	教学目标

	1. 通过句子分析，复习各类短语的构成与用法；
2. 通过填空练习，正确辨识各种短语并阐述其功能；
3. 通过广告改写，运用所学短语来提升广告的效果

	教学内容

	教学重点：
1. 通过填空练习，正确辨识段落中的各种短语并阐述其功能。
教学难点：
1.学生从编辑的视角尝试通过增加短语成分的方式修改、润色一则志愿者招聘广告。

	教学过程

	Activity 1: Identifying the phrases in the following sentences and stating their functions.
[image: ]本活动旨在落实课时目标1。
【设计意图】该活动旨在巩固学生对各类短语的认识，并通过实际例句来让学生了解和理解短语在句中的功能，以提高他们的语言运用能力。

Activity 2: Completing the passage with the phrases below in their proper forms
[image: ]本活动旨在落实课时目标2。
【设计意图】该活动旨在通过填空练习的方式，让学生在实际的语境中运用各种短语，提高他们对短语的理解和运用能力。

Activity 3: Watching a video about the Belt and Road Initiative
本活动旨在落实课时目标2。
The Ss will watch a video about the Belt and Road Initiative to learn more about China’s ambitious project.
【设计意图】该活动旨在通过视频的形式，让学生了解中国的重要项目“一带一路”倡议，进一步扩大他们的知识视野，同时也提高他们的听力理解能力。

Activity 4: Summarizing the writing tips that make a passage more exciting
本活动为落实课时目标3作铺垫。
Under the T’s guidance, the Ss will summarize the writing tips that make a passage more exciting based on the passage in exercise 2.
· Using different kinds of phrases rather than simply words;
e.g. a large amount of investment RATHER THAN large investment
· Using vivid adj.
e.g. dusty tracks / beautiful modern roads RATHER THAN tracks / roads
· Using proper adv.
e.g. straight towards RATHER THAN towards
· Using suitable quantifiers (量词)
e.g. a large amount of / a chorus of
【设计意图】这个活动旨在通过总结写作技巧，让学生了解如何通过使用不同的短语、生动的形容词、适当的副词和量词来提高文章的吸引力，为后续修改润色广告活动做铺垫。

Activity 5: Polishing an advertisement to make it more exciting by adding phrases
本活动旨在落实课时目标3。
[bookmark: _GoBack][image: ]【设计意图】该活动旨在通过让学生修改润色广告的方式，让他们在实际的语境中运用所学的短语，提高他们的语言运用能力，同时也能提升他们的创新和审美能力。
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I’'ve been dying to have some of my favourite sweets, and it's always nice to get maill

The mixture was bubbling out of the test tube spilling everywhere!

Tombe’s father, Mukap, a man with a strong jaw and a wrinkled forehead, led us to his
house.

He then placed the hot stones in an empty oil drum with kau kau (sweet potato), ripe corn,
and greens.

Later, | noticed a can standing upside down on the grill over the fire.

My muscles were aching and my knees shaking as we dragged ourselves down the
mountain towards home.
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beautiful modern road a chorus of dusty track straight towards
a large amount of investment with dangerous disease

China has offered to many countries in its Belt and Road Initiative. In the Congo,
many have been transformed into since then. Trains run Europe
from China, and to China from Europe, bringing new jobs and opportunities to both ends.
Chinese healthcare workers have also been sent to provide aid to places . Despite all
the difficulties involved in this project, these efforts have been greeted with support
from the locals.
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Improving Health in Guinea

In order to ease suffering in Guineq, volunteers are needed
to provide healthcare information. As a volunteer, you will
be responsible for organising lectures, preparing posters,
and visiting schools and families. There is no doubt that
these activities will leave you with unforgettable memories.
The programme will last for one year or more, depending
on your performance.

You need to be over 18 and able to communicate in
English. You don't need to have overseas experience, but
you should be friendly and outgoing.

9 If you are interested in volunteering, please
speak to our representative online.




